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Sakliste 

 

1. Åpning ved leder Inger Helene Havdal 

2. Innledning ved Marit Bjerkås 

3. Godkjenning av innkalling og sakliste 

4. Valg av møteleder og sekretær 

5. Valg av to personer til å underskrive protokollen 

6. Årsmeldinger 

a. Styre 

b. Kommunestyregruppa 

7. Regnskap 

8. Budsjett 

9. Innkomne saker 

10. Valg 
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Årsmelding Rennebu Arbeiderparti 2018 

Årsmøte 2018 ble avholdt 14.februar 2018, Jutulstuggu. 

Styret 

Leder: Inger Helene Havdal 

Nestleder og kvinnekontakt: Grethe Gunnes 

Sekretær: Marit Bjerkås 

Kasserer: Frode Sæter 

Studieleder: Gunda Aasenhus Kosberg 

Gruppeleder(tiltredende styret): Unni Smestu 

AUF-leder(tiltredende styret): Tiril Reistad 

Ordfører Ola Øie har vært innkalt til alle styremøter 

 

Styremøter 

1.mars, hovedsak var representanter til valgkomité, nominasjonskomité og forslag til fylkesstyret. 

3.april, hovedsaker var medlemsmøte og fylkesårsmøte 

7.juni, hovedsaker var medlemsmøter og målsetting for Rennebu AP 

20.august, hovedsak var programarbeid 

14.-15.september, styresamling på Nerskogen med Sandra og Kristian.  

1.oktober, hovedfokus på organisatoriske saker og fastsetting av viktige datoer fremover, evaluering 

av styrets arbeid. 

Medlemsmøter  

11.april, valg av nominasjonskomité, informasjon om Arbeiderpartiets arbeidsgrupper knyttet til 

arbeidsliv, distrikt og innvandring, oppstart programarbeid for Rennebu AP.  

28.mai, innledning ved fylkestingspolitiker Jan Inge Kaspersen, programarbeid for Rennebu AP 

11.juni, kommuneøkonomi, grensejustering og kommunereform. 

3.september, behandling av førsteutkast til fylkestingslista, diskusjon av Rennebu som egen 

kommune. 

15.oktober, tema ny E6 og påkoblingstrasé for FV 700. 

4. desember, program- og nominasjonsmøte. 

Medlemstall 

94 medlemmer pr 31.12.2018 

Facebook 

Vi har i dag totalt 574 som følger sida vår på facebook. Vi har 64 nye følgere i løpet av 2018. 

I 2018 ble det lagt ut 105 oppdateringer/delinger på sida.  

Info til medlemmene 

Info til medlemmene sendes fortrinnsvis ut via e-post og sms. Dette er tjenester som er rimelige, 

effektive og tilrettelagt for gjennom medlemssystemet. Svakheten er at noen av medlemmene våre 

ikke tilgjengelig digitalt. Noe av posten ut sendes derfor pr brev til de vi ikke har e-postadresse til, da 

også med oppfordring til å oppgi e-postadresse for de som har dette.  
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Nominasjon: 

Nominasjonskomitéen har bestått av Inger Helene Havdal(leder), May-Britt Bjerkås, Arve E. Withbro 

og Hanne Kristin Rise. Terje Daffinrud var med i starten av arbeidet, men gikk ut av komitéen 

underveis. Komitéen la frem sitt forslag som ble enstemmig vedtatt i nominasjonsmøtet 4.desember. 

Totalt har lista 19 kandidater til kommunevalget 2019. 

Programarbeidet: 

Programkomitéen har bestått av Grethe Gunnes(leder), Frode Sæter, Ola Øie og Marit Bjerkås. 

Programmet ble diskutert og vedtatt med endringer i programmøtet 4.desember.  

Årsmøte STAP 7. – 8. april, Scandic Hell 

Arve E. Withbro, Grethe Gunnes og Ola Øie var utsendinger fra Rennebu AP 

Inger Helene Havdal var med som observatør. 

Marit Bjerkås deltok fra fylkesstyret 

Ola Øie og Marit Bjerkås holdt innlegg 

Marit Bjerkås ble valgt som ny kvinnekontakt i fylkesstyret Trøndelag AP 

 

Toppskolering med Kvinnenettverket 

27.-28.april deltok Inger Helene Havdal på toppskolering på Stjørdal. 

1.mai 

Arrangementet ble avholdt på tradisjonelt vis med gudstjeneste, markering med 

blomsteroverrekkelser, tale og allsang i Rennebu helsesenter og feiring i foajeen i samfunnshuset. 

Dagens hovedtaler var Harald Holm. Kulturskolen bidro med underholdning. Grete Heidi Ingul 

Rønning var leder for årets 1.mai-komite.  

Representantskapsmøte 16. juni, Steinkjer 

Marit Bjerkås deltok fra fylkesstyret. 

Sommeravslutning 19.juni 

Vi hadde sommeravslutning på Frivilligsentralen med besøk av Trond Giske og Kristian Torve. 

Tidligere på dagen var det bedriftsbesøk hos TrønderEnergi og Rennebubjelken.  

Fagligpolitisk turné 29.juni 

Ola Øie, Inger Helene Havdal og Marit Bjerkås deltok på turne med Trøndelag Aps Stig Klomsten og 

Vemund Gorset samt Fellesforbundet med Erling Weydal på bedriftsbesøk til Lundhytta. Vi fikk god 

informasjon om den ambisiøse bedriften på Nerskogen.  

Fagligpolitisk turné 6.juli 

Grethe Gunnes og Marit Bjerkås var med Trøndelag AP ved Stig Klomsten og Vemund Gorset, samt 

Fellesforbundets Erling Weydahl på bedriftsbesøk hos Rennebubjelken og HT Gjerde. To spennende 

bedrifter i Rennebu med fokus på utvikling.   

Fagligpolitisk turné 21.august 

Trunéuke med Trøndelag AP og Fellesforbunde startet på Aunan Lodge. Inger Helene Havdal, Ola Øie, 

Arne Per Bjerkås og Marit Bjerkås deltok fra Rennebu AP.  
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Regionmøter: 

Det er opprettet nye regioner i Trøndelag Arbeiderparti. Rennebu er i Fjellregionen sammen med 

kommunepartiene i Melhus, Midtre-Gauldal, Oppdal, Holtålen og Røros. Det er gjennomført 1 

regionmøte i 2018; 17.oktober på Støren. Her deltok Inger Helene Havdal, Ola Øie og Marit Bjerkås.  

Nominasjonsmøte Trøndelag Arbeiderparti 

Inge Mosand, Ola Øie og Inger Helene Havdal var utsendinger til program- og nominasjonsmøte i 

Trøndelag AP. Ola Øie har sittet i nominasjonskomitéen. Marit Bjerkås ble valgt på 14. plass til 

fylkestingslista. Topp tre på fylkestingslista for Trøndelag Arbeiderparti: 1. Tore O. 

Sandvik(Trondheim), 2. May Britt Lagesen(Steinkjer) og 3. Terje Sørvik(Nærøysund).  

 

Oppsummering av styrets arbeid: 

Det har vært stor aktivitet i året som har gått. Det har vært mye fokus på å bygge laget, både 

organisatorisk og politisk. Styret er motiverte og engasjerte og jobber veldig godt sammen. 

Gjennom evalueringer underveis har styret diskutert ulike tiltak for å legge til rette for økt 

engasjement blant medlemmene. I løpet av året har vi vært svært bevisst på å legge 

styremøtene til ulike lokaler og steder og prøvd å skape varierte møter ved å ha innledere, 

gruppearbeid og debatter.  

Styret har delegert arbeidsoppgaver til flere medlemmer gjennom å sette ned komitéer. 

Dette har fungert veldig bra og vi er veldig glade for å ha ivrige medlemmer som gjør en 

kjempejobb for partiet vårt. Det er viktig å ha fokus på å engasjere flere utover 

kommunestyregruppa og styret for å bygge et enda sterkere lag. Mange ønsker å engasjere 

seg, men ikke alle ønsker å forplikte seg til et arbeid over et helt år eller fire – vi skal ha rom 

for alle og alle skal få muligheten til å være engasjert på sitt nivå.  

I løpet av 2018 har vi gjennomført en rekke bedriftsbesøk. Rennebubjelken, TrønderEnergi, 

Lundhytta, HT Gjerde og Aunan Lodge har vært besøkt og vi opplever veldig positive 

tilbakemeldinger på at vi kommer innom. I tillegg får vi med oss mange gode innspill tilbake.  

I 2018 har vi hatt flere medlemsmøter enn i 2017. Noe kan knyttes direkte opp imot 

forberedelser til valgår, men en del er også direkte rettet mot lokalpolitiske prosesser. Med 

tydelige medlemsmøter har kommunestyregruppa hatt den nødvendige støtte til å gjøre en 

god jobb for partiet i kommunepolitikken. Møtene er en stor styrke for partiet vårt og skal 

være åpne arenaer der alle skal kunne komme med sine meninger, og vi tror på at jo flere 

meninger som representeres jo bedre blir politikken vår.  

 

Inger Helene Havdal, leder 
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Årsmelding kommunestyregruppa 2018 

 

Årsmelding fra kommunestyregruppa, 2017. 

Gruppa består av: 

Ola Øie, ordfører 

Marit Bjerkås, varaordfører, nestleder HOO 

Arve Withbro, medlem MTL 

Grete Heidi Rønning, medlem MTL og trafikksikkerhetsutvalget 

Grete Gunnes, medlem HOO 

Narinder Singh, vara MTL 

Kari Aftreth, vara HOO 

Unni Smestu, gruppeleder, medlem HOO 

 

Det har vært avholdt ni gruppemøter i 2018. I tillegg har vi hatt ett strategimøte der vi diskuterte hva 

vi ønsker med samarbeidet i kommunestyregruppa, og hvordan vi ønsker samarbeidet skal være.  

Vi har hatt besøk av Næringsforeninga på ett møte, der de la fram sine tanker om 

E6/sentrumsutbygging. 

Saker gruppa har jobbet med: 

- E6. Der har Rennebu fått skryt av hvordan det har blitt jobbet med saken i kommunen. Når 

det gjelder endelig valg av hvor fv 700 skal gå gjennom sentrum, skal dette vedtas av 

kommunestyret i forbindelse med sluttbehandlingen av reguleringsplan for ny E6, dette skal 

skje våren -19 

 

- Nerskogsveien; der er det bevilget penger til utbedring (etter god jobbing fra AP). 

 

- Som et ledd i organisasjonsutviklingen, skal kommunen ha en gjennomgang av enhetene for 

å se på mulighet for effektivisering og innsparing 

 

- Helsesenteret, der har AP stått på for å få en god løsning. Det opprinnelige forslaget til nytt 

sykehjem ble for dyrt; nå blir det en utbygging som går over flere trinn, tilpasset driftsnivået i 

kommunen. Etter forslag fra Marit Bjerkås ble det vedtatt at ubrukt investering til utbygging 

av helsesenteret ble tatt med inn i budsjettet for 2018, kr. 6019000,- 
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- Vi har fått en ny vertskommuneavtale mellom Orkdal kommune og kommunene i 

Orkdalsregionen ift drift av legevakt og kommunale akutte døgnsenger. 

 

- Rennebu kommune har fått ny hjemmeside, noe som er et viktig informasjonspunkt for 

innbyggerne våre. Ny hjemmeside ble finansiert etter budsjettforslag fra AP. Det vil også bli 

jobbet mer ift hvordan vi skal få informasjon ut til innbyggerne etter at RennebuNytt er lagt 

ned. 

 

- Når det gjelder den økonomiske situasjonen, peker pila nå oppover!! Den negative 

utviklingen har stabilisert seg; det har vært gode kraftinntekter, og det har vært gjort grep i 

kommunen som begynner å vise positive resultater. 

 

- Grensejusteringssaken er foreløpig ikke avklart. 

 

- Kommunereform har ikke vært noe stort tema dette året. Vi hadde en drøfting rundt dette 

på bakgrunn av innspill fra næringslivet, men foreløpig ligger dette temaet i ro.  

 

2018 har vært et roligere år enn foregående år, det virker som mye har falt på plass og roet seg. Vi 

har fortsatt saken om grensejustering som ligger og «ulmer». 

 Det er mange saker det må jobbes videre med; ikke minst utbygging av helsesenter bør komme til en 

løsning dette året. Kommunestyret vedtok utbygging i budsjettmøte i 2018. 

Kommunestyregruppa vår er engasjert, oppmøtet på gruppemøtene er godt, og meningene er 

mange og gode.  

 

 

Unni Smestu 

gruppeleder 
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Regnskap 2018 
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Budsjett 2019 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



10 

Innkomne forslag 

 

 

1. Evaluering av rovdyrforvaltningen og uttaksmetodene for 

skadedyr fra Arve E Withbro 

2. Godsknutepunkt i Trøndelag Sør fra Ola Øie  

3. Inkludering på alvor fra Marit Bjerkås 

4. Investering til valgkamp fra Valgkamputvalget 

5. Tiltredende styret fra styret 
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1. Evaluering av rovdyrforvaltningen og uttaksmetodene for 

skadedyr 

fra Arve E Withbro 

 

 

Hvert år taper landbruksnæringen store verdier som følge av dagens rovdyrforvaltning /-

politikk.  Dette anrører store deler av Distrikts-Norge. Flere og flere kommuner og regioner 

blir berørt av dette. 

Bjørn og ulv er de av rovdyrene som gjør de største skadene, men også gaupe og jerv har et 

skadeomfang som må reduseres. Samlet sett medfører disse rovdyrene store negative 

konsekvenser for allsidig bruk av våre utmarksressurser, og i neste omgang for næringsliv og 

bosetting. 

Økende bestander av store rovdyr medfører ikke bare konflikt og frykt mellom næring og 

verneinteressene, men handler også om folks livskvalitet i hverdagen for brukere av 

utmarka. 

Det blir fra visse hold hevdet at ulven ikke har noe å gjøre i norsk natur da den skandinaviske 

ulven tilhører den russiske ulvestammen, og er ingen truet art. Etter det en kjenner til er det 

på gang et utredningsprosjekt om dette med avstamning. Hva skal gjøres om det viser seg at 

ulvestammen i landet ikke er av norsk, men av russisk avstamning?  I hvilken grad har da 

Norge noe ansvar for denne rovdyrarten? Og heller ikke kan klassifiseres som en truet art. 

Alt tyder på at ulvebestanden har økt betraktelig de siste årene, og streifdyr ferdes i økende 

grad i nye områder. Noe bør gjøres for å redusere konfliktnivået i de berørte regionene. 

Bjørn var den største skadevolderen i Trøndelag i 2018, og den tar i bruk nye områder utover 

såkalte bjørnesoner, og volder store skader spesielt på sau. Landbruksnæringen er selvsagt 

oppgitt over dette. Dyrelidelser og næringstap er noe som må tas på alvor.  

Fellingstillatelse på skadedyr  - jerv, ulv og bjørn, gis, men tillatte uttaksmetoder er lite 

effektiv og meget tidkrevende. Det går gjerne ukesvis før en eventuelt makter å ta ut 

skadedyr. En bør derfor se på et mer effektivt uttaksopplegg for skadedyr. 

2) 

Arbeiderpartiet bør sette evaluering av rovdyrforvaltningen /rovdyrforliket i Stortinget, 

bestandsmålene og omfanget av rovdyrsoner, igjen på dagsorden. Om det viser seg 

nødvendig, bør partiet be om reforhandling av rovdyrforliket. En må sikre rask og effektiv 

uttak av skadedyr, og uttak av rovdyr som blir særlig nærgående til bebyggelse, slik at en kan 
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opprettholde en bærekraftig landbruksnæring for de som driver med sau, husdyr for øvrig og 

tamrein. Innbyggernes livskvalitet i berørte områder må i større grad vektlegges. 

I gjeldende rovdyrforlik står det innledningsvis nedfelt at det skal legges vekt på regional 

forvaltning, respekt for eiendomsretten, og lokalsamfunnets livskvalitet. Videre sies det at 

soneinndelingen må forvaltes tydelig, og at rovdyr som representerer et skadepotensial, ikke 

skal være i prioriterte beiteområder for husdyr og kalvingsområder for tamrein (pkt 2.2.19). 

Dette blir ikke tilstrekkelig lagt til grunn i dagens rovdyrforvaltning. 

Forslagsstiller: Arve E. Withbro 

Styrets behandling: 

Styret støtter uttalen og foreslår den oversendt til fylkesårsmøte i Trøndelag AP og 

stortingsbenken til Trøndelag AP. 

Årsmøtets vedtak: 

 

 

2. Godsknutepunkt i Trøndelag Sør 

fra Ola Øie  

 

I forbindelse med godsstrategi for Trøndelag vil Rennebu Arbeiderparti anbefale en 

lokalisering av godsknutepunkt i Rennebu. Rennebu kommune er et knutepunkt mellom 

Gudbrandsdalen, Østerdalen og Trøndelag/mørekysten. Med bedret infrastruktur vil vi peke 

på at Rennebu er et naturlig geografisk knutepunkt på gods strømmer mellom Oslo og 

Trondheim med store muligheter for omlasting, overføring av gods fra bane til vei. 

 

Med en etablering i Rennebu vil vi bidra til at Trondheim får en mindre arealbelastning 

samtidig som vi sparer miljøet for unødvendig transport. En etablering må skje i dialog med 

næringen. Etableringen forutsetter en oppgradering av FV700 slik at knutepunktet få god 

tilgang til havn på Orkanger og Hitra. 

Forslag til vedtak:  

Rennebu Arbeiderparti anbefaler etableringa av godsknutepunkt i Rennebu.  

Forslagsstiller: Ola Øie 

Styrets behandling: Styret støtter uttalen og foreslår at uttalen oversendes fylkesårsmøtet i 

Trøndelag AP. 

Årsmøtets vedtak: 
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3. Inkludering på alvor  

fra Marit Bjerkås 

Forskjellene i landet øker under den blå-blåregjeringen. Dette skaper et klasseskille i landet 

vårt og det rammer hardt i Rennebu også. Norge i dag viser rekordhøye 101.000 fattige barn, 

samtidig som vi har 108 nye milliardærer. 

Tall fra 2016 viser hele 12,9 % barn i Rennebu er i husholdninger med vedvarende lavinntekt, 

snittet for fylket er 7,5 %. Det er alvorlig. Vår viktigste jobb er å skape inkluderende samfunn 

der spesielt barna kan delta og ikke blir avskåret fra sosiale møteplasser pga familiens 

økonomi. Skal vi lykkes med dette er det viktig å jobbe på lag med frivilligheten.  

Gjennom rimelig eller gratis leie av treningsfasiliteter og møtelokaler klarer frivillige lag og 

organisasjoner å holde treningsavgifter og deltakeravgifter nede. Det er et viktig ledd for 

inkludering av alle.  

Kommunen gir tilbud om mer uorganiserte møteplasser gjennom fritidsklubb og 

motorklubb. Dette er svært viktige arenaer og her kan ungdom delta uten krav om spesielt 

utstyr. Gjennom en godt utstyrt fritidsklubb blir klubben en spennende og sosial møteplass 

med trygge voksne.  

Tilgjengelighet styres mye gjennom kostnadsnivå. Og selv om kostnadene kanskje ikke er så 

store kan de likevel være tunge å bære og føre til utenforskap. Den kommunale 

fritidsklubben bør derfor være et gratistilbud for ungdommene i Rennebu, på samme måte 

som den er i for eksempel Oppdal kommune. For 2019 ble prisene økt fra 20,- til 30,-  i 

inngang pr kveld, og fra 250,- til 300,- for halvårsmedlemsskap. Økningen er prosentmessig 

høy og rammer ungdommen direkte. Det er lite for kommunene å tjene på denne økningen 

som ungdommen betaler for. Å tilby gratismedlemsskap vil heller ikke føre til et stort 

inntektstap. Derimot kan den åpne dørene for enda flere ungdommer.  

 

Forslag til vedtak: 

Rennebu Arbeiderparti vil gjøre medlemskapet på den kommunale fritidsklubben gratis. Slik 

tar vi inkludering på alvor som kommune. Alle skal med. 

Forslagsstiller: Marit Bjerkås 

Styrets behandling: Styret støtter uttalen og foreslår at saken oversendes 

kommunestyregruppa. 

Årsmøtets vedtak: 
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4. Investering til valgkamp  

fra Valgkamputvalget 

Vi går inn i et svært viktig kommunevalgkamp og valgkamputvalget er i full gang med 

arbeidet. Over flere år har vi hatt stor standaktivitet rundt omkring på butikkene i hele 

kommunen. Med campingbord og noen «vindskakke» roll-ups har vi vist oss frem for 

velgerne. Vi er klare over at kommunepartiet sitter med en solid egenkapital og mener det 

er fornuftig å gjøre noen investeringer for å øke synligheten i valgkampen. På bakgrunn av 

det foreslår valgkamputvalget at det investeres i 2 beachflagg á kr 1750,- og et partytelt 

3x3m kr 7500,- med partiets logo. 

Denne investeringen er ganske stor sammenlignet med hva partiet vanligvis setter av til 

valgkamp. Vi foreslår derfor at investeringen finansieres av egenkaptial. 

Forslag til vedtak: 

Rennebu Arbeiderparti investerer i 2 beachflag og et partytelt 3x3m med partiets logo. 

Investeringen dekkes av partiets egenkaptial.  

Fra valgkamputvalget  

Styrets behandling: Styret ser behovet for investeringen, men tar ikke stilling til saken. 

Årsmøtets vedtak: 

 

5. Tiltredende til styret  

fra styret 

Siden kommunevalget 2015 har vi for første gang hatt Arbeiderpartiordfører i Rennebu. Det 

har føltes naturlig å invitere ordfører til styremøtene i tillegg til tiltredende fra AUF og 

kommunestyregruppa. Ordfører har hatt uttalerett og forslagsrett, men ikke stemmerett i 

styret. Vi har ikke nedfelt utvidelse av tiltredende til styremøtene i egne vedtekter. I dialog 

med andre kommunepartier er vi kjent med at kommunepartiets representanter som 

ordfører, fylkestingsrepresentant eller stortingsrepresentanter møter som tiltredende til 

styremøtene med de samme rettighetene vi har praktisert i Rennebu AP ift uttale- og 

forslagsrett. Styret ønsker å vedtektsfeste dette om årsmøtet gir sin tilslutning. 

Forslag til vedtak: 

Rennebu Arbeiderparti sine folkevalgte representanter på fylkes- og stortingsnivå er 

tiltredende styret i Rennebu Arbeiderparti med forslags- og uttalerett, ikke stemmerett. Når 

partiet har ordføreren er også ordfører tiltredende styret med samme rettigheter som 

fylkes- og stortingsrepresentanter fra kommunepartiet. 



15 

Valg 

 

Styret: 
Leder: Inger Helene Havdal , 1 år igjen, gjenvalg 
Nestleder: Egil Berntsen, velges for 2 år, ny  
Sekretær/kvinnekontakt: Ingvild Oksvold, velges for 2 år, ny 
Kasserer: Frode Sæter, 1 år igjen  
Studieleder: Gunda Aasenhus Kosberg, 1 år igjen 
1.varamedlem:  Sissel Kvam Ulvin, velges for 1 år, gjenvalg 
2.varamedlem: Hanne Kristin Rise, velges for 2 år, ny 
Tiltredende gruppeleder 
Tiltredende AUF-leder 
 
Valgkomité: 
Leder: May Britt Bjerkås, velges for 1 år 
Sekretær: Harald Holm , velges for 2 år 
Medlem: Grethe Gunnes, velges for 3 år 
Varamedlem: Jostein Berntsen, 1 år igjen 
Valgkomitéen velger årlig ett nytt medlem, og "stiger i gradene for hvert år og avslutter som 
leder av valgkomitéen siste året.  
 
Revisorer: 
Medlem: Jostein Berntsen, Velges for 1 år  
Medlem: Gunnar Svedal, Velges for 1 år  
Varamedlem: Margrete Bjerkås, Velges for 1 år  
 
Utsendinger til årsmøte og rep.skap: 
Representantskap i Trøndelag AP: 
Fast: Ola Øie 
Vararepresentanter i uprioritert rekkefølge – vara: Egil Berntsen vara: Unni Smestu,  
vara: Grethe Gunnes, vara: Inger Helene Havdal, vara: Arve Withbro, vara: Marit Bjerkås 
 
Årsmøtedelegater: 
Fast: Ola Øie, vara: Egil Bertnsen, vara: Arve E. Withbro, vara: Frode Sæter 
Fast: Unni Smestu, vara: Grethe Gunnes, vara: Inger Helene Havdal, vara: Ingvild Oksvold 
 
1.maikomité 2018: 
Leder: Jostein Berntsen 
Kasserer: Frode Sæter 
Unni Smestu 
Ann Kristin Aspeggen 
Arne Per Bjerkås 
Marit Bjerkås 
Mariana Gros Grindvoll 
Grete Heidi Ingul Rønning 
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Komitéen fordeler videre oppgavene internt. 
Hele komitéen velges for ett år.  
 
 
Valgkomitéen foreslår ingen endringer i godtgjørelsen: 
Leder: kr. 2000 pr år 
Sekretær: kr. 1000 pr år 
Kasserer: kr 1000 pr år 
 
  
 


